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Abstract (en)
[origin: WO9319847A1] The proposal is for a breaking machine, especially an impact crusher (1) with at least one drivable rotor (6) fitted with
crushing components (5) and fitted inside a casing (2) and at least one impact mechanism (7) fitted with crushing components (8) facing the
rotor. The impact mechanism(s) (7) is/are fitted in at least one frame (9) independent of the casing (2) which can be pivoted into an approximately
horizontal position outside the casing (2) together with the impact mechanisms (7).

Abstract (fr)
Cette invention concerne une machine de concassage et, plus particulièrement, un concasseur à percussion (1), comportant au moins un rotor (6)
logé dans un carter (2) et muni d'éléments de concassage (5), ainsi qu'au moins un mécanisme de percussion (7) tourné vers le rotor et comportant
des éléments de percussion (8). Le ou les mécanismes de percussion (7) sont logés dans au moins un bâti (9) indépendant du carter (2), qui pivote
avec le ou les mécanismes de percussion (7) en position approximativement horizontale à l'extérieur du carter (2).
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